

ADDENDUM FOR THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA

中华人民共和国附录

This addendum (“Addendum”) supplements the Privacy Policy (<https://www.fticonsulting.com/about/privacy-policy>) and applies to our processing of personal information (which term includes sensitive personal information when used in the Addendum) within the People’s Republic of China (“China”, excluding Hong Kong SAR, Macau SAR and Taiwan for the purpose of this Addendum), and our processing of personal information of China residents. In the event of any conflict between the Addendum and the terms set out in the Privacy Policy, the Addendum shall prevail.

本附录是对隐私政策 [\[政策\]](#) 的补充，并适用于 FTI Consulting 在中华人民共和国境内（“中国”，仅就本附录而言，不包括香港特别行政区、澳门特别行政区和台湾地区）对个人信息（本附录提到的个人信息包括敏感个人信息）的处理，以及 FTI Consulting 对中国居民个人信息的处理。如果本附录与隐私政策规定的条款有任何冲突，应以本附录为准。

Your Data Controller

您的数据控制者

Where we act as the data controller, the data controller for PRC residents is the entity listed below with whom the resident has interacted:

| | |
|--|---|
| FTI Consulting (China) LTD | 2101-04, Central Plaza 227 Huangpi (North) Road Puxi, Shanghai |
| FTI Consulting (Beijing) Co. Ltd. | Suite 1559, Level 15, 3 Tower 2 Jianguomenwai Avenue Chaoyang District Beijing |
| Compass Lexecon Economic Consulting (Beijing) Co. Ltd. | Units 09-12, Level 16, No. 1 Building, No. 1 Jianguomenwai Avenue, Chaoyang District Beijing |

For questions or concerns related to your personal information, please contact us at Privacy@FTIConsulting.com or ChinaPrivacy@fticonsulting.com.

在我们是数据控制者的情况下，中国居民个人信息的控制者是上述与居民有过互动的实体。如您对于您的个人信息有任何问题或疑虑，请发送邮件至 ChinaPrivacy@fticonsulting.com 或 Privacy@fticonsulting.com 与我们联系。

Consent

同意

FTI Consulting will obtain your consent (where applicable, separate consent) to process your personal information if and to the extent required by applicable laws.

在适用法律要求的情况下，FTI Consulting 将为处理您的个人信息征得您的同意（如适用，则获取您的单独同意）。

Sensitive Personal Information

敏感个人信息

The types of personal information processed as described in the Privacy Policy include certain sensitive personal information. FTI Consulting will only process your sensitive personal information as necessary for the purposes described in the Privacy Policy with your separate consent.

隐私政策中所述的我们处理的个人信息类型包括某些敏感个人信息。FTI Consulting 将仅在为隐私政策中所述目的所必要且征得您的单独同意的情况下，处理您的敏感个人信息。

For the purpose of the Privacy Policy (including this Addendum), "sensitive personal information" means personal information that, once leaked or illegally used, will easily harm the dignity of a natural person or the personal or property safety, including but not limited to: (i) biometric data; (ii) religion; (iii) specific social status; (iv) medical health information; (v) financial accounts; (vi) tracking/location information; and (vii) personal information of minors aged under 14.

为隐私政策（包括本附录）之目的，“敏感个人信息”是指一旦泄露或者非法使用，容易导致自然人的人格尊严受到侵害或者人身、财产安全受到危害的个人信息，包括但不限于：(i)生物识别数据；(ii)宗教信仰；(iii)特定社会身份；(iv)医疗健康信息；(v)金融账户；(vi)行踪轨迹/定位信息；以及(vii)不满 14 周岁未成年人的个人信息。

Overseas Transfer

跨境传输

With your separate consent, FTI Consulting may transfer, access or store your personal information outside of the PRC where FTI Consulting is satisfied that adequate levels of protection are in place to protect the integrity and security of your personal data or adequate security measures are adopted and in compliance with the applicable laws, such as contractual arrangements. Where required by applicable laws, FTI Consulting will put in place appropriate measures to ensure that all processing of your personal data outside of PRC is safeguarded by the equivalent level of data protection in the PRC.

经您单独同意，FTI Consulting 可以向中国境外共享、转让或在中国境外访问或存储您的个人信息，FTI Consulting 会确保充分的保护水平来保护您的个人信息的完整性和安全性，或者采取足够的安全措施并符合适用法律，例如签署适当的合同。在适用法律要求的情况下，FTI Consulting 将采取适当措施，确保您在中国境外的所有个人信息处理都受到中国境内同等水平的保护。

Your Rights

您的权利

You may also have the following rights in addition to those set out in the Privacy Policy:

除了隐私政策中所述的您对于个人信息的权利之外，您还有以下权利：

- the right to obtain a copy of the personal information FTI Consulting holds about you;
获取一份 FTI Consulting 持有的关于您的个人信息；
- the right to request deletion of your personal information where permitted by applicable law;
在适用法律允许的情况下，删除您的个人信息；
- the right to withdraw your consent to processing of your personal information you have provided to us;
撤回对于处理您个人信息的同意；
- the right to request de-registration of your account (if any); and
要求注销您的账户（如有）；及
- the right to refuse decisions based solely on automated decision making technology that materially impact you.
拒绝对您有重大影响且仅基于自动化决策作出的决定。

Children

儿童

FTI Consulting will not knowingly collect or process personal information of anyone under the age of 14, unless with the consent of his or her parents or guardians. FTI Consulting will take steps to delete the information as soon as possible should FTI Consulting become aware of minor's personal information. Parents or guardians can contact us to request such deletion.

FTI Consulting 不会在知情的情况下收集或处理任何 14 岁以下儿童的个人信息，除非有其父母或监护人的同意。如果我们获悉我们在未获取该等同意的情况下收集了未成年人的个人信息，我们将尽快采取措施删除该等信息。父母或监护人可以联系我们以请求删除该等信息。